
 

 

Z á p i s n i c a  

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. III.  – 

(Zapotôčky – Nové mesto) 

zo dňa 9.5.2024 

Začiatok zasadnutia:  17:00 

Ukončenie zasadnutia:  17:30 

 

Prítomní členovia: 

Ing. Branislav Bucák, MDD. Veronika Drábiková, MVDr. Juraj Leporis, Mgr Libor 

Mokrý, Mgr. Dominika Vážna 

 

Neprítomní členovia: 

Mgr. Branislav Gigac 

 

Ostatní prítomní:  

Mgr. Ivan Jahodník – zástupca náčelníka MsP pre legislatívu 

za obyvateľov – p. Dudiak, J. Matušku 18/3, Prievidza 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Žiadosti  

3. Rôzne 

4. Záver 

 

K bodu 1) 

 

Predseda VVO č. III. Mgr. Libor Mokrý otvoril zasadnutie  VVO č. III., ktoré začalo 

o 17,00h v budove na Šulekovej ulici č. 15 v Prievidzi. Na zasadnutí privítal všetkých 

prítomných a ako prvému odovzdal slovo prítomnému obyvateľovi. 

 

K bodu 2) 

 

p. Dudiak sa zaujímal o možnosť prenájmu parkovacieho miesta na parkovanie 

osobného motorového vozidla na Ul. J. Matušku pred garážou, tzv. „motorkárňou“, 

ktorá je súčasťou bytového domu  – objektom, ktorý má spoločne s bytom v osobnom 

vlastníctve, keďže v tejto lokalite je z dôvodu nedostatku parkovacích miest problém 

s parkovaním.   

Poslanci výboru VO č. III. reagovali, že mesto tieto priestory nedáva do nájmu, keďže 

to nie sú oficiálne parkovacie miesta a z dôvodu, aby sa z tohto problému nestal 
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precedens odporučili, aby zaslal na mesto žiadosť o osadenie zatrávňovacích panelov 

pred objekt garáže (motorkárne), na ktorú budú reagovať príslušné zodpovedné 

pracoviská (útvar hlavného architekta, stavebný odbor resp. komisia dopravy, 

životného prostredia a rozvoja mesta) a situácia bude následne v zmysle odporúčania 

príslušných kompetentných pracovísk riešená.  

 

p. Jahodník z MsP poskytol informáciu o situácii, ktorá bola predmetom pripomienky 

obyvateľov na Urbánkovej ulici v marci t.r. ohľadom podpaľačstva na osobných 

motorových vozidlách a uviedol, že situácia je v súčasnosti vyriešená.  

 

1) Žiadosť - Lukáš Gežík a Ivan Gežík, Šípková 170/15, 972 17 Kanianka o zriadenie 

vecného bremena na nehnuteľnosť vo vlastníctve mesta Prievidza – pozemok, na 

ktorom chce vybudovať parkovisko.  

V mesiaci apríl 2024 sa uskutočnilo pracovné stretnutie so žiadateľom, v rámci 

ktorého doložil novú situáciu so zmenou vjazdu na plánované parkovisko pre 

pôvodne 30 parkovacích miest, ktorý  bude riešený z Ul. Šoltésovej, kde sa po 

novom bude dať zaparkovať 28 autám, týmto riešením nebude potrebné riešiť 

náhradu za 2 zrušené parkovacie miesta.  

Hlasovanie:   za: 5 s návrhom p. Drábikovej, aby sa jednosmerná premávka 

posunula už od parkoviska /  proti: 0 / zdržal sa: 0  

 

2) Žiadosť – v súvislosti s dobrovoľníckym podujatím Naše Mesto 2024, ktoré sa bude 

konať dňa 7. júna 2024 od 9. do 12. hodiny a v rámci neho sa bude realizovať 

aktivita „Úprava zelených ostrovčekov pred ZPS na Ul. J. Okáľa v Prievidzi“, bola 

podaná žiadosť dobrovoľníkov v rámci Nadácie Pontis na osadenie 2 ks 

celoplastových lavičiek  na verejnom priestranstve na Ul. J. Okáľa.  

Hlasovanie:   za: 5 /  proti: 0  /  zdržal sa: 0 

 

3) Žiadosť – cirkevný zbor ECAV na Slovensku – Zemianske Kostoľany podal žiadosť 

o súhlas na umiestnenie domovej regulačnej zostavy (DRZ) a časti odberného 

plynového zariadenia (OPZ) na mestskom pozemku  na Ul. I. Krasku, parc. CKN č.  

4810/1 s výmerou 2 777 m2, parc. č. 4809 s výmerou 10070 m2 a parc. č. 4870/1 

s výmerou 17375 m2 v k.ú. Prievidza.  

Stanovisko architektky mesta: odporúča schváliť žiadosť - na základe podmienok 

SPP-D nemôže byť plynová skriňa s HUP umiestnená pri objekte kostola, ale vo 

vzdialenosti cca 17 m od STL rozvodu, čo vychádza medzi chodníkom a zeleňou.  

Skrinku odporúča od chodníka osadiť v maximálnej možnej vzdialenosti. 

Hlasovanie:   za: 5 pri dodržaní podmienky hlavnej architektky  /  proti: 0  /  zdržal 

sa: 0 
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K bodu 3) 

 

Ako v bode 2) 

 

K bodu 4) 

 

Na záver predseda VVO č. III. Mgr. Libor Mokrý informoval, že najbližšie – júnové 

stretnutie výboru VO č. III. sa uskutoční nie v pôvodne plánovanom termíne - prvý 

štvrtok v mesiaci, ale v novom termíne, o ktorom bude všetkých členov výboru 

informovať. Zároveň sa všetkým prítomným poďakoval za účasť a spoluprácu  

a zasadnutie VVO č. III. ukončil. 

       

 

 

                                                                

 

                                                                                                 Mgr. Libor Mokrý  

                  predseda VVO č. III. 

 

 

 

 

Zapísala: PhDr. Ivona Vojtášová - zapisovateľka VVO č. III. 

 


